
 
Protokoll 5 
JSK styrelsemöte 2018-10-09 

 

Plats: telefonmöte 

 

 

Närvarande:  Roland, Richard, Malin, Mikael, Rebecka och Martin 

 

 

Dagordning: 

§1 Mötets öppnande:  

§2 Val av justeringsman: Rebecka och ordförande 

§3 Genomgång av dagordningen och övriga frågor 

§4 Ordförandes rapport 

Inget att tillföra förutom det som kommer under utskottspunkterna 

§5 Utskottsrapporter 

Ekonomiutskottet 

134 medlemmar just nu. Kostnaden för JSK-nytt blev ca 11000 kr 

Internet, hem sida och övriga sociala medier har varit något dyrare än budgeterat allt enligt 

styrelsebeslut. 

Beslut: Nästa styrelsemöte blir fysiskt och ska avhandla automatisering av medlemsregister 

och jaktprovsanmälan 

Jaktprovsutskottet 
6 st prov inplanerade innan mästerskapet och alla proven är utlagda på hemsidan 

  

 
PR-utskottet 

Inget nytt från PR.  

 



 

Tränarutskottet 
Tränarutbildningen har startat under hösten. 

Domarutskottet 
Domare för höstens jaktprov är klart förutom EN domare 

 

§6 Övriga frågor 

• Hemsida/ Instagram hur går det 

Instagram har kommit igång. Startades upp under Bojökloster när bilder kom upp under 

mässans gång. Malin tar uppgiften att ta bilder under jaktprovet den 13 oktober 

• Erfarenheterfrån Jakt- och fiskemässan, Bosjökloster 25-26 augusti: 
Gick igenom synpunkterna från mässan 

• Erfarenheter JSK-Nytt 

Utskicken gick bra och det blev en bra tidning 

• Rutin för medlemsregister, utskick, inlogg mm 

Avhandlas under nästa styrelsemöte där vi ska träffas fysiskt 

• System för jaktprovsanmälningar 

• Avhandlas under nästa styrelsemöte där vi ska träffas fysiskt 

• Justering protokoll 

 

 

§7 Beslut om tidpunkt för nästa möte: Telefonmöte 2018-11-20 kl 20.15 

Justeras 

 

                    ____________________________ ________________________________ 
  


